



P06云台遥控器

使用指南

使用指南

1.打开手机蓝牙设置,连接稳定器蓝牙。

* 此配件需结合奧川稳定器使用,具体兼容稳定器型号请咨 询客服。



2.向上推动遥控器侧面开关,开机后遥控器将自动连接稳定器。



功能说明



指示灯说明



充电中: 红灯常亮满电: 绿灯常亮

低电量: 蓝灯闪烁5次后熄灭关机 **工作中**: 开机蓝灯闪烁,每次触发

按键均蓝灯闪烁一次

按键说明

开关键	ON/OFF	开/关机
拍摄键	单击 双击 三击 长按	拍照/录像 切換模/竖屏 切換前/后置摄像头 (需结合APP使用) 缩小画面 (需结合APP使用)
M键	单击 双击 三击 长按	开启/关闭APP跟踪(优先控制AI模块,没有连接AI模块时则控制APP) 回正手机 盗梦空间 放大画面(需结合APP使用)
方向键 (上键)	单击 长按	自动仰拍运镜 调整仰拍角度
方向键 (下键)	单击 长按	自动俯拍运镜 调整俯拍角度
方向键 (左键)	单击 长按	自动逆时针运镜 逆时针调整角度
方向键 (右键)	单击 长按	自动顺时针运镜 顺时针调整角度

∧ 注意:

* 在进行移动拍摄,如轨迹延时、全景拍摄时,请勿触发遍控器的方向键、 单击州腿开启/关闭管隐跟路功能或三击小腿进行盗梦空间运馈等操作。 *请勿在POV模式下单击方向键,POV模式下,长按方向键左键为逆时针旋 转手机,长按右键为顺时针旋转手机,上下按键无法调整角度。

设备参数

产品名称	三轴AI遥控器
产品型号	P06
产品材质	ABS
电池容量	50mA 聚合物锂电池
续航时间	10天
充电时间	1H
使用距离	10米

^{*} 待机时长与使用频率有关,实验数据按照每天使用10分钟计算。实际续航请以实际体验为准。

User Guide

- 1. Turn on your phone's Bluetooth setting and connect to the stabilizer's Bluetooth.
- * This accessory should be used with Aochuan stabilizer. For compatible models, please consult customer service.



Slide the switch on the side of the remote control upwards to turn it on; it will automatically connect to the stabilizer.



Function Description



Indicator Light Description

Charging: Red light stays on Full charge: Green light stays on

Low battery: Blue light flashes 5 times then the

device turns off

Operating: Power-on: Blue light flashes, each

time triggered. Each button press: Blue



Button Description

Power Button

ON/OFF:	Power on/off

Shooting Button

Single Click:	Take Photo/Record Video	
Double Click:	Switch Between Horizontal and Vertical Screen	
Triple Click:	Switch Between Front and Rear Camera	
	(requires app)	
Long Press:	Zoom Out (requires app)	

M button

Single Click:	Enable/Disable APP Tracking (Priority control Al module, controls the app when Al module is not connected)	
Double Click:	Realign Smartphone	
Triple Click:	Dreamspace	
Long Press:	Zoom In (requires app)	

Directional Key (Up)

Single Click:	Automatic Upward Tilt Movement	
Long Press:	Long Press: Adjust Upward Tilt Angle	

Directional Key (Down)

Single Click:	Automatic Downward Tilt Movement	
Long Press:	Adjust Downward Tilt Angle	

Directional Key (Left)

Single Click:	Automatic Counterclockwise Movement
Long Press:	Counterclockwise Angle Adjustment

Button Description

Directional Key (Right)

Single Click	Automatic Clockwise Movement
Long Press	Clockwise Angle Adjustment

Mote:

- * During dynamic shooting, such as trajectory delay or panoramic shooting, do not press the remote control's direction buttons. Also, do not single-click the M button to enable/disable smart tracking or triple-click the M button to activate "Incention" mode
- * Please do not click the direction keys in POV mode, in POV mode, long press the left button of the direction keys to rotate the phone counterclockwise, long press the right button to rotate the phone clockwise, the up and down buttons can not adjust the angle.

Device Specifications

Product Name	Three-axis Al Remote Control
Product Model	P06
Material	ABS
Battery Capacity	50mA Polymer Lithium Battery
Battery Life	10 days
Charging Time	1H
Operating Distance	10 meters

^{*} Standby time depends on usage frequency, calculated based on 10 minutes of daily use. Actual battery life may vary based on experience.

了解更多产品信息 WWW.AOCHUAN-TECH.COM

如需更多服务, 请拨打我们的客户服务热线 **400-609-8883**

登录官网,